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Reward Campaign is available to all new and existing direct and IB clients. Client will be offered corresponding reward after 

client fulfills required minimum trading volume and net deposit (Reward list is in the table below). The campaign registra-

tion period is from  03 October 2022 - 31 March 2023. 

年終盛典活動適用於所有新老直客和IB客戶。客戶在完成規定的最低交易量和手數要求後，將獲得相應的獎勵

（禮品清單見下表）。活動註冊日期為：2022年10月3日至2023年3月31日。

1. ORGANIZATION

Fairmarkets International, (FairMarkets is a trademark of Fairmarkets International) is a company authorized and regulat-

ed by the Mauritius Financial Services Commission (FSC) and holds Global Business License No: GB210226295 under Sec-

tion 75 (6) of the Financial Services Act. 

Fairmarkets International (FairMarkets是Fairmarkets International的商標)是一家由模里西斯金融服務委員會(FSC)授權

和監管的公司，根據《金融服務法》第75(6)條持有全球營業執照。編號:GB210226295。 

The Cyberati Lounge, Ground Floor, Silicon Avenue, 40 Cybercity, 72201, Ebene Republic of Mauritius 

https://www.fair.markets/MU-TW/ 

2. PARTICIPANTS

Reward Campaign is available to all new and existing direct and IB clients. 
年終盛典活動適用於所有新老直客和IB客戶。

3. ELIGIBILITY

a. All applicants must be 18 years old or over, subject to our general Terms of Business and Terms and Conditions.
所有申請人必須年滿18歲或以上，須遵守我們的一般商業條款和細則。

b. All clients who meet the requirements of our Terms and Conditions are eligible to apply for the campaign.
所有符合我們條款和細則要求的客戶都有資格申請本活動。

c. If an eligible client has been disqualified from the offer for any reason, he/she cannot apply for the same campaign

again.

如果符合條件的客戶因任何原因被取消資格，他/她不能再次申請該活動。

4. RESTRICTION

a. No staff members, and/or their relatives, of Fairmarkets International or any associated company, may take part in

this campaign.

FairMarkets International 或任何關聯公司的員工和/或其親屬不得參加本次活動。
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b. The offer is limited to one per household and one per person.

本活動每個家庭僅限1人參加。

c. The individuals given LP service, the citizens of the Republic of Mauritius and permanent residents cannot benefit 
from this campaign.
接受流動性供應商服務的個人以及模里西斯共和國公民和永久居民不能參加本次活動。

d. Only Standard Variable, VIP Variable and RAW Zero accounts can apply for the campaign.

只有標準-浮動、RAW零、VIP帳戶可以申請本活動。

e. Closed positions within two minutes will not be taken into consideration while calculating required minimum trading 

volume.

在計算交易量時，兩分鐘內的訂單將不計算在內。

5. MECHANISM OF THE PROMOTION

a. Client will be offered corresponding reward after client fulfills required minimum trading volume and net deposit

(Reward list is in the table below).

客戶完成規定的最低交易量和淨入金要求後，將獲得相應的獎勵(獎勵清單見下表)。

b. Client can trade until maximum trade duration to claim the reward. Maximum trade duration is calculated from the

time client is registered to the campaign. Maximum trade duration per reward can be found in the table below.

客戶可交易至最長交易期限內領取獎勵。最長交易期限是從客戶註冊活動的時間開始計算。每個獎勵的最長

交易期限見附表。

c. Client can claim only one reward.
每個客戶只可以領取一個獎勵。

d. Client can top-up his/her deposit to upgrade the reward.
客戶可通過增加入金以升級獎勵。

e. Net Deposit = Total Deposit - Total Withdrawal.
淨入金=入金總額.出金總額。

f. Internal transfer will not be taken into consideration while calculating net deposit.
內部轉帳不會被記入淨入金。

g. When calculating required minimum trading volume, only currency pairs, XAUUSD , XAGUSD, WTI (SPOT & Futures)

and BRENT (Spot & Futures) trades will be considered.

在計算最低交易量時，只有外匯、XAUUSD、XAGUSD、WTI（美原 油現貨和期貨）和BRENT（布倫特現貨和期

貨）的交易視為有效。

h. Required minimum trading volume will be calculated as “effective lot”.
當計算所需的最低交易量時將以“有效手數”計算。

i. One “effective lot” shall mean 1 (one) lot traded round turn on the FairMarkets trading platform.
一個“有效手”是指在FairMarkets交易平臺交易一完整手數（即已平倉）。
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j. For WTI (SPOT & Futures) and BRENT (Spot & Futures),  one “effective lot” shall mean 10 lots traded round turn on the

FairMarkets trading platform.

對於WTI（現貨和期貨）和BRENT（現貨和期貨），一個 “有效手”是指FairMarkets交易平臺一輪交易的10手。

k. Closed positions more than two minutes will be taken into consideration while calculating required minimum trading

volume.

在計算交易量時，超過兩分鐘的訂單將會被計算在內。

l. Illegal trading positions will not be taken into consideration while calculating required minimum trading volume.
在計算交易量時，非法交易將不做計算。

m. Open trades will not be included into the calculation of required minimum trading volume.
未平倉訂單將不被計入有效交易量。

n. Net deposit and required minimum trading volume calculation will include all accounts under a client. This also means a

client cannot apply twice just because he/she has an additional account under the same name. 

淨入金及所需的最低交易量計算將包括同一客戶的所有帳戶。同一客戶不能因其有多個帳戶而多次申請該活

動。

o. The client who has already participated in other promotion/campaign cannot participate in this campaign at the same

time.

已經參與其他活動的客戶不能同時參加此次活動。

7. FURTHER CONDITION

a. FairMarkets reserves the right to amend, cancel or restrict this offer to any applicant or customer.

FairMarkets保留對任何申請人或客戶修改、取消或限制此活動的權利。

b. If FairMarkets detects that a client has abused the terms of this campaign, FairMarkets reserves the right to termi-

nate the client access to the services provided by FairMarkets.

如果FairMarkets發現客戶濫用本活動的條款，FairMarkets保留終止客戶使用FairMarkets提供的服務的權利。

c. In the event that the reward item stated is not available, FairMarkets reserves the right to replace it with an equiva-

lent or higher value of a similar item.

在禮品清單中的獎品如因特殊原因無法發放，FairMarkets保留權利以同等或更高價值的相似獎品替換。

d. FairMarkets reserves the right to modify or change any of the terms and conditions of this campaign without client’s

consent.

FairMarkets有權在不經客戶同意的情況下，修改或改變本活動的任何條款和條件

e. This document is drawn up in English and in Chinese (Traditional) language versions. In case of any dispute English
language version shall prevail.
本文件以英文和中文（繁體）文字版編寫。如有任何爭議，以英文版為準。
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禮品清單及要求 

編號 禮品名稱 種類 最低凈入金 ($) 
最低交易量

(有效手) 
交易時間 

(月)* 

1 10,000 16,000 5 

2 5,000 12,000 5 

3 2,500 3,500 5 

4 2,500 1,500 5 

5 2,500 1,050 5 

6 2,500 750 5 

7 500 550 5 

8 500 400 5 

9 500 300 5 

10 500 250 5 

11 

BMW i4 

Toyota Rav4 Hybrid 

黃金 30g 

iMac 

iPhone 13 

三星GALAXY S22 

iPad Air 

Switch Oled 

三星4k智能電視 43“

 Gold 5g 

E-Wallet

汽車 

汽車 

貴金屬

電腦

智能手機 

智能手機 

平板電腦

數碼產品

家電

 貴金屬 

代金券 200 60 5 

*最長交易期限
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